
Styremøte 10.august, Lillo Arena 

Tilstede: Nina Askim Vatne/styret, Christian Ekeren/styret, Stine Haakensen/styret, Camilla 

Sandbakk/styret, Anette B. Nordby/styret, /styret, Nicholas Moltzau/styret, Tore Rahm/styret.  

Erika Løkken/lp/rally, Geir Ottesen/PR, Jon G.Olsen/agility. 

 

1.1 Saker fra tidligere styremøte 

Ønsker vi at referater fra komitemøter skal legges ut på nett?  

Nei, vi ser ikke at referater fra komitemøter trenger å legges ut på nett. Styret legger vekt på 

viktigheten av informasjon ut til medlemmene. Vi oppfordrer til info ut til medlemmene i etterkant 

av styre- og komitemøter og ved behov ellers. Viktig at det brukes kanaler som er åpne for alle, som 

f.eks infobrev eller facebookgrupper. 

1.2 Referat fra sist styremøte 

Lagt ut på nett, og sendt på mail til styret og komiteer 

1.3 Referat fra komitemøter 

Ønske om en sky for referater fra komiteer, greit å kunne gå tilbake og se. Spesielt ved skifte av 

komite- og styremedlemmer. 

2.1 Søknad om coronastøtte 

Frist 15.september. Komiteer må ta ansvar for å melde inn tapte inntekter. 

Mottatt fra ag. Sjekker med de andre komiteene om det er noe annet. Frist 15.september 

2.2 Status KIK 

Ingen har meldt seg foreløpig. Hvordan går styret videre herfra for å finne kandidater? 

Hver komite har sitt eget medlem som også sitter i KIK. Ingen respons på utlysning. Gå direkte til 

komiteer/personer man tenker kan egne seg. Legge ut på fb-gruppene, med en tydelig forklaring på 

rollen og hva det går ut på. Presisere at man ikke er ansvarlig for å holde kurs selv, men sette opp 

kurs. Mandatet for KIK ligger på hjemmesiden. 

2.3 Regnskap 

Status med å finne en erstatter for Oddlaug. Ferie, ingen utvikling. Flyttes til neste møte. 

2.4 Styreseminar 

Ny dato: 14.november 

2.5 Sak fra LP/Rally: Kursvirksomhet videre for LP og RL 

Komiteen legger på nytt inn et forslag om at vi må lønne interne instruktører annerledes (mellom 

400-500 kr timen, likt som eksterne) dersom vi skal kunne ha kursvirksomhet, og at det er meget 

nødvendig å se at vi må lønne agility og LP/RL/Bruks ulikt! 

Forslaget er avvist i den form det er framstilt, men styret ser viktigheten av å se på lønning av 

instruktører ved kursvirksomhet. Videre ønsker man at de forskjellige grenene skal lønnes likt, det er 



ikke ønskelig at enkelte grener lønnes høyere enn andre. Vi ser behov for å «rydde» litt i opplegget, 

se på om man kan finne fram til en løsning som kan gjøre flere fornøyde. Informasjon om gjeldende 

opplegg må kommuniseres tydelig! 

Kan man organisere treningene for lp/rally annerledes og lønne de treningsansvarlige som 

instruktører på lik linje som ag? Innføre liknende partitreninger, og lønne instruktører.  

Instruktører jobber seg opp dugnad betaler på den måten treningsavgiften.  

Rally/lp/bruks komme med forlag til organisering av treninger til neste styremøte.  

Vi ønsker å finne en løsning som fungerer og vil se på muligheten for å øke takstene noe, men da for 

instruktører i alle grener.  

Arbeidsgruppe: Hver grenkomite og styret må innen 1.oktober presentere en person fra respektive 

komite og styret til å i samarbeid kunne finne fram til en tilfredsstillende løsning.  

2.6 Sak fra LP/Rally: Komitemedlemmer på styremøter 

Komiteen legger fram et forslag om at representantene fra de ulike komiteene får mulighet til å 

komme inn på styremøtet hver for seg, i stedet for samlet. Formøtene går som vanlig, og så får hver 

komité legge frem sine saker individuelt for styret. Dette for å unngå krangling og ubehageligheter 

når komiteene går inn samlet. Deretter er det opp til styret å ta beslutninger om saker uavhengig av 

komiteene. Rekkefølgen på når komiteene går inn til styret kan rulleres på. 

Forslaget avvises 

Formøtet holdes som vanlig og man kommer samlet inn. Det skal lages et enkelt referat fra 

formøtene. Det er også ønskelig med en fast person som møter på møtene, man an eventuelt ha en 

fast vara som møter dersom den andre ikke kan.  Ønsker rally/lp to representanter på styremøter, 

må man skille komiteen i to. Grupperingene i rally/lp har blitt så store at det sannsynligvis er 

hensiktsmessig å skille dem. 

2.7 Sak fra Agility: Justering i coronareglementet. Ok, komiteene justerer innenfor egne rammer. 

2.8 Sak fra Agility: Hvordan ser styret for seg at koronasituasjonen skal følges opp videre? 

Smittevernveilederen er vedtatt og denne følges videre. 

Kontaktperson i styret: Christian. Styret håndterer i henhold til gjeldende regler.  

Minne om at man skal tørke over dørhåndtak og kodelås før man går. Påminnelse på fb, og lapp i 

hallen.  

2.9 Sak fra Agility: Bruk av hallen etter 15.08 

Forlenges til og med 13.09 

Bruks/lp/rally møtes og organisere partitrening, til oppstart av trening etter 14.9 

2.10 Eventuelt 

Geir: Bruk av banen på Lillo! Mye tomtid og tom bane. Vanskelig å forsvare bruken når banen står 

mest tom. Partitrening lp/rally her? KIK – basiskurs. Komiteene anmodes på det sterkeste å legge til 

rette for mer bruk av Lillo arena.  


